
PIONIRSKA KONFERENCA OŠ MAJDA VRHOVNIK

Kakršno delo, takšen uspeh
Plonlrfl naše šole smo imell 29. septembra plonlr-

ako konferenco. Poleg pionirjev - delegatov iz vsa-
kega razreda so Jl prisostvovali tudi učiteljl, ravnate-
IJIca šole, predstavnlca sveta ataršev, predstavnlki
KS Gradlšče, predstavnica društva prljateljev mla-
dine KS Gradišče in predstavnica občinskega sveta
zveze pionirjev.

Delegati smo najprej poslu-
šali podrobno poročilo o na-
šem delu v šolskem letu
1982/83. Podala ga je članica
pionirskega odbora Barbara
Srakar iz 8. a. Nato je podal
poročilo tudi blagajnik. Izvo-
lili smo pionirski odbor za to
šolsko leto. Med delom volil-
ne komisije so nas s svojim
program prijetno razvedrili
člani recitacijskega krožka iz
nižjih razredov.

V drugem delu konference
smo sprejeli delovni načrt
pionirjev naše šole, o katerem
smo že razpravljali na sestan-
kih razrednih skupnosti.
Načrt vsebuje številne akcije:
zbiranje sekundarnih suro-
vin, sodelovanje na pionir-

skih delovnih akcijah, sreča-
nja pionirjev, tekmovanje za
bralno značko, Veselo šolo,
športna tekmovanja, povezo-
vanje z drugimi šolami, sode-
lovanje s pobratenimi šolami,
sodelovanje pri Jugoslovan-
skih pionirskih igrah. Pionirji
4. razredov bodo opravili ko-
lesarski izpit. Vse naše delo
bo odraz delavnosti in vestno-
sti pri učenju in vedenju, kar
se bo pokazalo pri medrazre-
dnem tekmovanju.

Pri našem delu sta nam za-
želeli čimveč uspehov ravna-
teljica šole, predstavnica KS
Gradišče in predstavnica ob-
činskega sveta zveze pionir-
jev.
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